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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF – Severomoravská oblast  

č. 1/2024 

Den konání 27. 1. 2024 

Místo konání Nové Zámky - Mladeč 

Čas  Od 17:00 Do 20:00  

     

Přítomnost členů OV Radovan Šalek, Ing. 
předseda 

přítomen 

Klára Šalková, Ing. 
Členka OV 

omluvena 

Karolína Holá 
Členka OV 

přítomna 

Čeněk Šrubař, JUDr. 
Člen OV 

přítomen 

Jaroslav Kincl, Mgr. 
Člen OV 

přítomen 

Jan Kubrický 
Člen OV 

přítomen 

Richard Bauer 
Člen OV 

přítomen 

 Jarmila Měrková – sekretářka přítomna 

Přítomnost hostů xx  

Přítomnost dalších osob  xx  

  

 

 

Program jednání: 

1.  Zahájení a schválení programu jednání. 

2.  Poděkování pořadatelům galavečera. 

3.  Žádost Pavla Hudečka o navýšení odměn veterinárnímu a zdravotnímu dozoru 
při konání ZZVJ a schválení nové Vnitřní směrnice pro pořádání ZZVJ. 

4.  Žádost Hany Pěnčíkové o doporučení zvýšení kvalifikace na národního 
rozhodčího. 

5.  Informace k probíhajícímu kurzu instruktorů jezdectví. 

6.  Výběr dodavatele dekorovacích potřeb a reprezentačního oblečení. 

7.  Schválení STP pro rok 2024. 

8.  Schválení Směrnice pro pořádání OCM 2024. 

9.  Výběr nového garanta pro disciplínu pony. 

10.  Schválení žádostí o registraci do ČJF-SMO. 

11.  Podněty pro jednání VV. 

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1.  Navržený program jednání. 

Hlasování Pro: 6                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 

Usnesení 
č. 1/1/24 

OV schvaluje navržený program. 

2. OV touto cestou děkuje pořadatelům galavečera naší oblasti. Pořadatelé 
připravili po organizační stránce akci, která bavila, přinesla neopakovatelnou 
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atmosféru a přinesla zážitky, kvůli kterým se vyplatí se sportovních událostí 
účastnit. Za vším stojí několikaměsíční úsilí organizačního týmu. Všem těm, 
kteří věnovali svůj volný čas k přípravě galavečera v Ostravě patří velký dík       
a uznání. Dobrá práce! 

 OV bere na vědomí. 

3. OV se zabýval žádostí p. Pavla Hudečka o přehodnocení stanovené výše 
odměn pro veterinární a zdravotní dozor při konání ZZVJ. OV chápe 
současnou ekonomickou situaci, avšak jeho prioritou zůstává nadále podpora 
vzdělávání jezdců. Po rozsáhle diskusi OV schválil novou Vnitřní směrnici pro 
konání ZZVJ, která je přílohou tohoto zápisu. Došlo k několika změnám pro 
pořádání ZZVJ v naší oblasti a mimo jiné i k navýšení odměn pro delegovaný 
veterinární a zdravotní dozor, a to původně z částky 1 500,- Kč na částku 
2 000,- Kč.  

Hlasování Pro: 6                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 

Usnesení 
č. 2/1/24 

OV schválil Vnitřní směrnici pro konání ZZVJ, platnou od 1. 2. 2024. 

4. OV se zabýval žádostí Hany Pěnčíkové o doporučení zvýšení kvalifikace na 
národního rozhodčího (doložena požadovaná praxe). OV doporučuje žádosti 
vyhovět. Žádost bude odeslána k posouzení skokové komisi ČJF (předsedkyni 
Sylvii Bouškové). Zajistí sekretářka oblasti. 

Hlasování Pro: 5                              Proti: 1                                       Zdržel se: 0 

Usnesení 
č. 4/1/24 

OV doporučil vyhovět žádosti Hany Pěnčíkové na zvýšení kvalifikace na 
národního rozhodčího.  

5. Jaroslav Kincl podal informace ke kurzu instruktorů, který probíhá v naší oblasti 
v Nových Zámcích u Mladče (JK Dvůr Nové Zámky). Důležitá zpráva pro 
frekventanty tohoto kurzu – je možné požádat úřad práce o proplacení kurzu 
v rámci rekvalifikačního kurzu. 

 OV bere na vědomí. 

6. OV rozhodl, na základě vzájemné a velmi úspěšné dlouholeté spolupráci 
s Elen Kopeckou (Jezdecké potřeby Pegas), přidělit této společnosti status 
dodavatele dekorovacích potřeb pro OM a reprezentačního oblečení pro 
účastníky MČR i pro rok 2024.   

Hlasování Pro: 6                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 

Usnesení 
č. 6/1/24 

OV schválil dodavatele dekorovacích potřeb pro OM a reprezentačního 
oblečení pro účastníky MČR pro rok 2024 Elen Kopeckou (Jezdecké 
potřeby Pegas). 

7. OV, na základě doporučení garantů jednotlivých disciplín, schválil sportovně 
technické podmínky (dále jen „STP“) pro konání OM všech disciplín a pro 
konání Amaterur Champion skoky pro rok 2024.  
STP pro rok 2024 je přílohou tohoto zápisu. 

Hlasování Pro: 6                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 

Usnesení 
č. 7/1/24 

OV schválil STP OM všech disciplín a Amateur Champion pro rok 2024. 

Hlasování Pro: 6                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 

8. OV schválil Směrnici o hrazení nákladů a odměňování realizačních týmů 
Oblastní projektové přípravy (dále jen „OCM“). Vnitřní směrnice je přílohou 
tohoto zápisu. 

Usnesení 
č. 8/1/24 

OV schválil Směrnici pro konání OCM pro rok 2024. 

9. OV se zabýval a hodnotil práci garantů jednotlivých disciplín (bylo rozesláno 
poděkování za spolupráci v r. 2023). Na základě hodnocení práce garantů 
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jednotlivých disciplín OV dospěl k závěru, že z funkce garanta pro disciplínu 
pony byl odvolán Pavel Holešovský. Novým garantem pro tuto disciplínu byl 
jmenován Jakub Ludvík, který se této funkce ujme k 1. 2. 2024. 

Hlasování Pro: 6                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 

Usnesení 
č. 9/1/24 

OV jmenoval nového garanta pro disciplínu pony Jakuba Ludvíka. 

10. OV, v rámci registračního období, schválil per rollam podané žádosti                      
o registraci nových subjektů do ČJF – SMO: 

 Stáj u Verči, z.s. 

 Spolek HIPONĚHA 

 AKAMIROL Stonava, z.s. 

 PM Horses Horák 

Usnesení 
č. 10/1/24 

OV schválil per rollam podané žádosti o registraci nových subjektů              
a členů do ČJF – SMO. 

  

 Podněty pro VV a Radu ČJF:  

 Nebyly žádné podněty podány. 

  

 Příští jednání OV dne: 05/2024 

 
        Zapsala: Jarmila Měrková 


